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Revision of multilateral treaties:
Between polysemy and different applications of provisions
Abstract:

The revision of multilateral treaties is distinguished by the difference in terminology
and the vagueness of the meanings assigned to it. This difference between international
doctrine and conventional law. While the former adopts the term "revision" or "re-
examination" to refer to the amendment of the treaty, the 1969 Vienna Convention As well
as in relevant international practice.

therefore This study is intended to try to show the differences between these terms in
order to arrive at a precise meaning of the review, as well as to describe the ways in which
they are conducted and their consequences for the contracting parties, and their commitment
to their results.
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Révision des traités multilatéraux :
Entre polysémie et différents cas d'entrée en vigueur
Résumé :

La révision des traités multilatéraux se caractérise par la différence de terminologie et
I’imprécision des sens qui lui sont donnés. C’est ce qui ressort de ’analyse de la doctrine,
du droit international conventionnel, notamment la Convention de Vienne sur le droit des
traités de 1969, et de la pratique internationale en la matiere. Ainsi, 1’étude a pour objet de
mettre 1’accent sur la différence entre les termes en question, et ce, en vue de cerner le sens
exact de la révision. Elle vise par ailleurs a clarifier les modalités de cette dernicre et les cas
de la production de ses effets sur les parties contractantes.

Mots clés :
Révision des traités, réexamen, amendement, modification
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